
 
 
 

 

 

 

 

Zápis ze společného V. zasedání Rady a Výboru KS JMK 
konaného dne 14. 4. 2019 od 14,00 hodin v Brně, Plotní 69 

 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, L. Reidlinger, 
A.Polášková, 
Omluvena - I. Drobiličová   
 
Kontrolní komise: V. Vytrhlík,  
Omluveni - J. Bayer a  Ing. J. Bareš  
Rada KS JMK:  
OO Blansko: M. Kelner 
OO Brno: R. Valeš, L. Reidlinger 
OO Břeclav: V. Vytrhlík 
OO Hodonín: omluveni 
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht, J. Hon 
OO Znojmo: Ing. R. Novotný, A. Stehlík 
                                                            
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. Informace o změnách v zastoupení okresních a krajských sekcí 
4. Zhodnocení výstavy MORAVIA Brno 2019 
5. Návrh na zvýšení vstupného a klecného na MORAVIA Brno  
6. Plán práce na rok 2019 
7. Další podněty k činnosti KS JMK 
8. Příprava výročního zasedání KS JMK 
9. Diskuse 
10. Usnesení a závěr 
 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. 
Radek Novotný.  
Následně vyzval ke schválení programu zasedání.    
Návrh na usnesení:  Rada schvaluje program V. zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 8           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   



2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu  -  zapisovatelkou byla Radou 
schválena Ing. D. Malá (hlasování Pro 8). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. 
Novotný a Ing. J. Albrecht (hlasování Pro 8). Usnesení bylo přijato. 
 
3. Změna v zastoupení okresních a krajských sekcích – Ing. R. Novotný informoval o 
změnách v zastoupení OO Vyškov – Rada – Ing. Albrecht a Josef Hon, krajská sekce drůbeže 
– Rostislav Sedlář, krajská sekce králíků – Milan Šatný, gesci ZOO park Vyškov převzala 
Lucie Koutunová. Dále informoval ohledně složení Výboru KS – sekci králíků povedou 
přátelé D. Sem a J. Procházka, sekce drůbeže – A. Polášková + M. Nečasová, holubi zůstávají 
beze změny, doplňujícím členem výboru – hospodář L. Reidlinger – manažer logistiky KS 
JMK. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o změnách v zastoupení okresních a krajských 
sekcích. 
Hlasování: Pro:  8, usnesení bylo přijato. 
 
4. Zhodnocení výstavy MORAVIA 2018 – Ing. R. Novotný zrekapituloval celkové náklady 
na MORAVIA, celk. náklady 725 tisíc Kč, opět problém s počtem návštěvníků – placených 
3041 včetně vystavovatelů, počítáno s více návštěvníky. 
Příjmy z výstavy cca 623.012 Kč, cca 100 tisíc je ztráta na výstavě (doplněno z dotace JMK), 
další informace budou doplněny ekonomkou KS JMK na výroční schůzi. 
Z výdajů roku 2018 chybí uhradit účast za Lysou – 6.728 Kč + 25.000 pro všechny okresy za 
propagaci MORAVIA a dále finanční odměny za Mistrovství MORAVIA 2018. 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí informace o zhodnocení výstavy MORAVIA Brno 2018. 
Hlasování: Pro:  8, usnesení bylo přijato. 
 
5. Návrh na zvýšení vstupného a klecného na MORAVIA Brno  
- návrh na zvýšení vstupného na MORAVIA – 100 Kč a klecného 60 Kč, u holubů 65 Kč 
v tom 2 krmítka zdarma. 
Hlasování: Pro 8, usnesení bylo přijato. 
 
6. Plán práce na rok 2019 
Ing. R. Novotný přednesl návrh plánu práce na rok 2019, okomentoval, jak bylo projednáno 
na minulé schůzi Výboru KS JMK, 
 
a) Memorandum s JMK: Ing. R. Novotný informoval o požadavcích na další výdaje pro 
klubové výstavy – evropská výstava strukturových holubů – proplatíme čestné ceny a 
upomínkové dary ve výši 15.000 Kč, klubová výstava MVS a Moravských bělohlávků, 
Znojemský skok. 
 
b) Dotace města Brna – dotace na králičí hop – požádáno na závod a na nové překážky, 
přesun závodu do E0 za burzu. Výhoda – pavilon E je otevřen do 21,00 hodin, lepší přístup 
pro závodníky. 
Pozn. Králičí hop – v roce 2020 bude mistrovství Evropy, asi na podzim, pokud bude 
v podzimním termínu, lze to konat při MORAVIA, ale to by bylo v E2.  
 
c) Dlouhodobá smlouva s Veletrhy Brno, a.s. byla uzavřena s garancí základní ceny za 
pronájem, u ostatních služeb lze předpokládat zvýšení cen. Smlouva je uzavřena až do roku 
2024. 



 
d) Gesce ZOOPark Vyškov – A. Polášková informovala o plánu na doplnění zvířat (gesce 
ZOO Parku Vyškov změněna – Lucie Koutunová, s ní je třeba jednat, doplnit logo a rubriku 
zooparku na web KS JMK (zajistí Ing. D. Malá). 
 
e) Propagace 9. KV MORAVIA – návrh na začátek výlepu plakátů až v 1. týdnu v listopadu 
2019. 
Potřeba zvýšit tlak na jiný způsob propagace než pouze plakáty. Média, výměna reklamy při 
jiných výstavách.  
Snížit počet plakátů na sloupech VO v Brně a naopak zvýšit počet reklam v tramvajích.  
Prověřit možnost využití kabelovek na obcích. 
Plakáty připravit na výstavy v JM kraji a na burzy – od cca srpna 2019. 
 
f) JUVENES MORAVIA 2019 -  v rámci výstavy v Kyjově 17. 8. 2019, včetně závodů 
v králičím hopu, výstav musí být jednodenní dle již zavedeného systému.  
Rada KS JMK ukládá jednatelce napsat dopis ZO Kyjov s podmínkami pořádání krajské 
výstavy ml. chovatelů, termín vyjádření do 17. 5. 2019.   
Zajistit přednášku - Roman Morávek – příprava drůbeže na výstavu.  
 
g) Sportovní den s králičím hopem Brno – nutno zajistit organizaci a účast, bude v režii KS 
JMK, zajistí OO Brno. 
 
h) Jihomoravské dožínky Brno 2019 – 1. 9. 2019, vzor viz Boskovice 2018, propagace 
národních plemen zvířat, potřeba seznam zvířat, zajistí OO Brno - R. Valeš, bude 
upřednostněn prostor pod stromy a v zeleni. Potřeba zajistit včelaře (nabídka OO Blansko, M. 
Kelner). Opět zajistit nafukovací balonky a hlazení zvířat.  
 
i) Celostátní výstava mladých králíků, mladé drůbeže a mladých holubů (2017, 2018, 
2019) Přerov – 14. – 15. 9. 2019 - příspěvek na dopravy 1000 Kč pro okres. Možno využít 
svozu z Čech – sběrné místo Brno a další po trase do Přerova.  
Námitka drůbežářů, že v uvedenou dobu bude drůbež nehotová a nemá smysl tuto drůbež 
vystavovat. 
Návrh zapracovat do rozpočtu KS JMK příspěvek pro okres – 1000Kč/okres. 
Hlasování: Pro 8, usnesení přijato. 
 
j) Žádost o dotaci RABBIT JUMPING MORAVIA 2020 – termín podání žádosti do konce 
října 2019 – zajistí Výbor KS JMK 
 
k) Mistrovství okresů v chovu zvířat – CHOVATEL – Lysá n. Labem – nutno, aby se 
zapojily všechny okresy. 
 
l) MORAVIA Brno 2019 a RABBIT JUMPING MORAVIA 2019 – 7. – 8. 12. 2019, bude 
řešeno detailně později. 
Speciální a klubové výstavy na MORAVII – Ing. R. Novotný informoval o klubových 
výstavách a expozicích, požadavek na propagaci plemen v rámci expozic, včetně kontaktu na 
klub. 
Součástí bude celostátní výstava zakrslých králíků, dále bude bodovaná expozice morčat – na 
místě králičího hopu. 
Místo pro děti bude v přízemí, jak jsou jezírka. Součástí akce bude, POMAZLI SE (stánek). 
 



 
Návrh na usnesení: 
Rada KS JMK bere na vědomí návrh Plánu práce na rok 2019. 
Hlasování: Pro:  8, usnesení bylo přijato. 
 
6. Další podněty: 
Návrh odměn za rok 2018 a za pomoc při organizaci MORAVIA Brno 2018: 
Ing. R. Novotný – 20.000 Kč, Ing. D. Malá – 10.000 Kč, I. Drobiličová – 5.000 Kč, 
L. Reidlinger – 2.000 Kč, Ing. J. Albrecht jako pro ředitel spolupracující společnosti Agro 
Ořechov (významná pomoc při MORAVIA Brno 2018) – 10.000 Kč. Tyto odměny budou 
vyplaceny po účetním uzavření roku 2018, nejpozději však do 31. 5. 2019. 
Hlasování: Pro: 6, zdržel se – 2, usnesení přijato. 
 
- Ing. R. Novotný - nutno podpořit kandidáty za JM kraj na celostátních odborných 
konferencích, 
 
- Ing. R. Novotný – diskuse na téma celostátní výstava Chovatel 2020, letos končí smlouva 
na pořádání celostátní výstavy Chovatel, návrh na uspořádání celostátní výstavy, je nutno se 
domluvit s ČSCH jako spolupořadatelem a tím i zahájit přípravu na Evropskou výstavu v roce 
2024. KS JMK se může přihlásit do výběrového řízení na CV Chovatel. Nutno sestavit 
pracovní skupinu pro vyjednávání o této záležitosti. Termín CV Chovatel listopad 2020. 
Návrh J. Albrechta, aby se sešly krajské sekce a probraly personální možnosti, zda jsme 
schopni tuto výstavu zajistit. Termín – po výročním zasedání, do I. poloviny června 2019. 
Názor R. Valeše, že z hlediska počtu lidí problém není. Je to jen věc organizace práce za 
využití techniky.  
 
7. Příprava výročního zasedání KS JMK 
- účast Rada, Výbor a předsedové krajských sekcí (Polášková, Albrecht, Procházka, Sem, 
Martin Uher, Hon) + zástupci JM kraje, de Heus, …, L. Vágner, J. Suchý – radní SMB + 
Rovenský (JUVENES MORAVIA 2019). 
Pořádání schůzí Rady KS JMK – návrh 4x ročně, jinak schůze výboru KS s upřednostněním 
emailové komunikace.  
 
8. Diskuse:  
- žádné příspěvky nebyly podány. 
 
9. Usnesení a závěr: přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
Další - výroční zasedání Výboru a Rady KS JMK se uskuteční 19. května 2019 v hotelu 
Kobero, Říčanská 311, Říčany u Brna od 14,00 hodin. 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht……………….. 
                      Ing. R. Novotný……………….                     
 
                                           
                                                                                                     ------------------------------------- 
                                                                                                          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                       předseda ČSCH, KS JMK 


